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Hej 
 
Jag har ett förslag om de fart- infartshinder som blir allt vanligare i stan. Oftast är de
lejonformade eller helt enkelt fyrkantiga kuber, som jag senast noterat i den norra delen av
Västerlånggatan samt i city.

De är alltid tillverkade av betong, och det är detta jag föreslår ett alternativ till.

Betong är fult, ohållbart och blir antagligen allt dyrare.
Klart snyggare, billigare och mer miljövänligt skulle vara att placera ut stora stenbumlingar av
svensk granit. Med sina variationsrika och naturliga former skulle de pryda sin plats och bli unika,
kreativa och mer estetiska inslag i vår stadsmiljö.

På vissa platser kanske vi till och med skulle låta stenhuggarkonstnärer mejsla till granitblocken.
Vad tror ni om det?

Vänliga hälsningar




